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ZÁPIS č. 7/2003 
 

z mimořádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 
 ve čtvrtek 17. 7. 2003 ve velké zasedací místnosti MÚ. 

 
 

Přítomno: 14 členů zastupitelstva města, listina přítomných je založena u  originálu zápisu  
Omluveni: Jan Dedek, Ing. Luboš Mottl 

 
 

JEDNÁNÍ  
 
 

zastupitelstva města zahájila v 19:00 hodin starostka města Ing. Ivana Červinková, pozdravila všechny přítomné a 
konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva města a zasedání je tedy usnášení schopné. 
Jednání je veřejné, bylo řádně a včas svoláno a jeho konání dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi:  
Ing. Ivana Červinková - starostka města 
Bc. Jiří Bartoš - místostarosta města 
Ing. Jaroslav Kovaříček, Csc. - místostarosta města 
Ing. Jaroslava Blažková - tajemnice 
 
Pracovní předsednictvo bylo schváleno všemi přítomnými členy ZM. 
Zapisovatelkou byla jmenována slečna Jana Pešková, referentka kanceláře tajemnice.  
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni pan Tomáš Špaček a paní Mgr. Božena Kuncová. 
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
 
Mgr. Jiří Němec - předseda 
Eva Hejhalová - člen 
Pavel Šašek - člen 
 
Návrhová komise byla schválena přítomnými členy zastupitelstva. (pro 12, zdrželi 2) 
 
Program jednání: 
 

1) Projednání dokumentů souvisejících s 58 bj. 
a) projednání dodatku č. 2 ke smlouvě o sdružení investice ze dne 26. 2. 2002 
b) projednání dohody o výši spoluvlastnických podílů k bytovému domu v ul. K Tabulkám 
c) další informace: finanční vypořádání, nájemné 

2) Vyřazení splněných bodů usnesení ZM ze sledování na základě doporučení kontrolního výboru 
3) Různé 

a) akcie Krematorium Jaroměř 
b) bezúplatný převod pozemků a budov z prostor bývalého vojenského lesa (případně jednat o nájmu) 
c) informace o vstupu do svazku Orlice 
d) návrh prodeje nemovitostí – k prostudování 

 
 
Program jednání byl bez dalších připomínek jednomyslně schválen. 
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1) Projednání dokumentů souvisejících s 58 b.j. 

 
a) projednání dodatku č. 2 ke smlouvě o sdružení investice ze dne 26. 2. 2002 
Ing. Blažková seznámila s dokumenty, materiály, které přítomní obdrželi. Zrekapitulovala údaje o nákladech akce, 
dvou městských bytech a objektu. Dokumenty související s 58 bj. se projednávají z důvodu nastavení vztahů 
spoluvlastníků k nemovitosti a Město je členem Bytového družstva. Standardně družstevně městských bytů je 56. 
Ing. Blažková informovala o návrhu změn dokumentů schválených členskou schůzí Bytového družstva. Jde spíše o 
doladění na základě připomínek Rady města. 

Dotazy: 
 
Ing. Josef Stehlík - dotaz, komu budou hrazeny náklady za služby dvou městských bytů, prostřednictvím BD? 
 
Ing. Jaroslava Blažková - dělala by to pí Ungrádová. 
 
Ing. Josef Stehlík - navrhuje změnu dodatku v bodě II. takto: místo „Město poskytne finanční vklad“ uvést „Město 
poskytlo finanční vklad“. 
 
Jiří Karlí ček – moc změn by nedělal, muselo by to schválit i členské družstvo. 
 
Ing. Jaroslava Blažková -  slovo „poskytlo“ nemění smysl, jen upřesňuje. 
 
Ing. Josef Stehlík – v dodatku je uvedeno, že městské byty budou mít zvláštní statut, ale tento statut už mají. 
 
Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc. -  připomínka - myslí si, že není nutné ve smlouvě určit, že majetkové vztahy budou 
uzavírány na dobu určitou, není to ani u 56 b.j. Jde to ohlídat nájemními smlouvami. 
 
Jiří Karlí ček - oponuje. U družstevního bytu je to jedno. Ničemu neublíží to ve smlouvě uvést. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - nájemní smlouvy jsou v kompetenci RM, je možnost toto specifikovat v usnesení z RM. 
 
Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc. -  má představu, že všechny smlouvy budou na dobu určitou, změny se budou řešit 
dodatkem smlouvy a ne dodatkem dodatku. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - smlouva by měla být závazná po dobu 20 let, ale vzhledem k častým změnám 
v legislativě asi změny nastanou. 
 
Jiří Karlí ček -  je lepší dobu nájmu uvést, aby to v případě uzavření na jinou dobu nemohl nikdo napadnout. 
 
Ing. Jaroslava Blažková – je třeba rozlišit nájmy bytů E1, E2 (městských) a ostatních – ty jsou smlouvou o smlouvě 
budoucí nájemní stanoveny na dobu neurčitou se současnými čl. BD. Družstvo navrhuje na delší dobu – neurčitou. 
Při změně nájemníka by pak měly být uzavírány na dobu určitou. 
 
Ing. Jaroslava Blažková pokračovala v seznamování se změnami v dodatku. 
 
Ing. Josef Stehlík – dotaz k plné moci, která bude až dodatečně. Zda znovu bude jednání ZM. 
 
Jiří Karlí ček - jde o všechny smlouvy, ZM nebude schvalovat něco daného ve smlouvě, kterou schválilo. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - toto proběhne prostřednictvím RM. 
 
Mgr. Miroslava Sahulová – v dodatku není uvedeno, kdo udělí tuto plnou moc.  
 
Ing. Jaroslava Blažková – v dané smlouvě je Město ten druhý účastník, takže městem – tedy Radou města. 
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Jiří Karlí ček - můžeme to uvést do usnesení, nebo přímo do smlouvy. 
 
Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc - dotaz, k bodu VI 4). Město uzavře s družstvem smlouvu darovací, převede tak 
spoluvlastnický podíl Města na společném bytovém domě. A to celý? 
 
Jiří Karlí ček – odpověděl, že celý podíl. 
 
Ing. Josef Stehlík - včetně dvou městských bytů? 
 
Ing. Jaroslava Blažková – je logické převést podíl družstvu a poté řešit převod do vlastnictví města. 
 
Jiří Karlí ček - je to komplikované. Po 20 letech Město bude mít 2 byty jako každý družstevník. 
 
Ing. Jaroslava Blažková  pokračovala v seznamování se změnami. 
 
Připomínka – nedopustit změny v užívání společných prostor. 
 
Ing. Jiří Bartoš – v těchto prostorách si může někdo udělat dílnu. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - sušárny a kolárny jsou určeny kolaudačním rozhodnutím. 
 
Jiří Karlí ček – stavba není jako klasický bytový dům. Tyto prostory jsou malé. 
 
Mgr. Božena Kuncová - ve stanovách tyto záležitostí musí být specifikovány. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - je  specifikováno ve stanovách, že nelze činit změny v bytech i v objektu bez souhlasu 
pronajímatelů. 
Uvedla změny. Ty nemění smysl celé dohody, ale mírně ji doplňují.   
 
Mgr. Ji ří Němec - 2 městské byty budou vázané na lidi, kteří budou pro Město pracovat? 
 
Ing. Jaroslava Blažková – jsou to byty pro potřeby Města. 
 
Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc. -  RM schválila zvláštní statut bytů, pokud vznikne potřeba dát byt zaměstnanci, 
může to město využít. Je na RM a bytové komisi aby se vyjádřila, zda potřeba vzniká či ne, pokud ne, poskytne se 
žadateli o byt dle pořadníku. 
 
Ing. Josef Stehlík - k bodu VI 4 – darování spoluvlastnického podílu Města na bytovém domě. Spoluvlastnický 
podíl Města je dán dotací, ale mělo by být specifikováno, z čeho se podíl skládá. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - pokud je tu dohoda o výši spoluvlastnických podílů, platí dohoda, že 51% je Města a 
49% družstva. Dle právníků není důležité uvádět čísla, co kdo vloží. 
 
Jiří Karlí ček - to musí být nepohyblivé, 49 a 51%. 
 
Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc. - Je to otázka, zda se Město má vzdát 2 bytů zafinancovaných jako družstevník. 
Město je členem družstva, může chtít převést byty do osobního vlastnictví. Nevíme, co bude za 20 let.  
 
Ing. Karel Lepšík - za 20 let nájemného se investice vrátí. 
 
Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc. -  Město se nemusí vzdát 2 bytů.  
 
Jiří Karlí ček - ale družstevníkem je Město, byly by to družstevní byty.  
 
Proběhla krátká nepřehledná diskuse. 
 
Ing. Ivana Červinková - ten článek více nezpřesníme, prošel rukama právníků.  
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Ing. Jaroslav Blažková - jde o to, dohodnout se na době nájmu těchto bytů, zda určitou či neurčitou. 
 
Jiří Karlí ček – pan  Tuzar určitě navrhoval dobu určitou. Ale na jak dlouho, to bude v kompetenci RM.  
 
Krátká diskuse. 
 
Ing. Ivana Červinková – předpokládají se smlouvy na dobu určitou.  
 
Mgr. Ji ří Němec - dotaz, není to specifikované v návrhu usnesení. 
 
Mgr. Miroslava Sahulová - v rámci smlouvy, navrhla znění úpravy smlouvy. BD bude oprávněno v případě udělení 
samostatné plné moci radou města. 
 
Ing. Ivana Červinková – „nájemní smlouvy uzavírány na dobu určitou“ tam zůstane. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - u dvou bytů E1, E2. 
 
Ing. Josef Stehlík – a mělo by se ve smlouvě uvést, že mají a budou mít zvláštní statut.  Ne jen budou mít. 
 
Proběhlo hlasování: 
Dodatek č. 2 ke smlouvě o sdružení investice ze dne 26. 2. 2002 byl schválen. (pro 12, proti 0, zdrželi 2) 

 

b) projednání dohody o výši spoluvlastnických podílů k bytovému domu v ul. K Tabulkám 
Ing. Jaroslava Blažková seznámila se zněním dohody o výši spoluvlastnických podílů. 
 
Jiří Karlí ček – konstatoval, že je to pět domů. Do katastru to jinak neuloží. To by muselo být čp. /a, b, c… 
 
Ing. Karel Lepšík – potvrdil, že dům má 5 čp, prověří znění se smlouvou o udělení dotace. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - musí se to sjednotit v dodatku, dohodě, smlouvě. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - Dále informovala o dohodě. 
Je to dokument, který bude deklarovat spoluvlastnický poměr, bude předložen při zapsání do katastru. 
 
Ing. Josef Stehlík – vznesl připomínku, že v dohodě je napsáno: kolaudační rozhodnutí „vydaného ze dne“. Mělo by 
být napsáno „vydané dne“ nebo „ze dne“. 
 
Proběhlo hlasování: 
Dohoda o výši spoluvl. podílů k bytovým domům v ul. K Tabulkám byla schválena. (pro 13, proti 0, zdržel 1) 
 
c) další informace: finanční vypořádání, nájemné 
Orientační výpočet nájemného městských a ostatních bytů. Nájemné na 1 osobu v bytě 1+kk celkem činí 1.220,--, 
1+1 a 2+kk  je nájemné 1.820,--, v bytech 2+1 nájemné 1.970,-- a v bytech 3+1 2.570,--. Toto nájemné se skládá 
z částky na správu bytu, teplou vodu a topení, studenou vodu a částky, která zahrnuje výdaje na společné prostory, 
energii, tvorbu fondu, bankovní poplatky, režijní materiál, kancelářské potřeby, úklidové potřeby, pojištění, odměny 
představenstva, odměny důvěrníkům, externí služby – pronájem kontejnerů, revize. 
 
Dotazy: 
 
Ing. Josef Stehlík - pro družstevníky je příspěvek na správu apod. V městských bytech bude nájemné rozděleno na 2 
části nebo bude shrnuto do jedné? Bude to uvedeno ve smlouvě? 
 
Ing. Jaroslava Blažková – nájemné bude činit částka příslušná Městu a druhá část nájemného bude příjmem BD.  
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2) Vyřazení splněných bodů usnesení ZM ze sledování na základě doporučení kontrolního 
výboru 
Mgr. Miroslava Sahulová seznámila o vyřazených usnesení navržených RM. 
Kontrolní výbor navrhuje po projednání RM.vyřadit tyto body usnesení: 
3. 2. 2003  4. ZM schvaluje  

b) zajištění úvěru ve výši 6 mil. Kč budoucími příjmy Města až do úplného z                                    
zaplacení závazků vyplývajících z tohoto úvěru 

  5. ZM ukládá 
       Radě města připravit a předložit k projednání a schválení nový jednací řád ZM 
 
7. 4. 2003 4. ZM schvaluje 

     a) odměny zastupitelů dle vyhlášky 37/2003 Sb. S termínem výplaty od 1. 4. 2003 
     b) vyhlášení VŘ na městského architekta pro další období od 1. 8. 2003 
     c) jednací řád ZM  
     d) Zřízení pětičlenného osadního výboru pro části města Kostelecká Lhota, Koryta, Kozodry 
     e) přechodnou finanční výpomoc TJ Sokol Kostelec n. O. ve výši 250.000,-- Kč 
     f) změnu rozpočtu města – položku investiční akce (výkup pozemků) snižuje o 190.000,-- Kč 
     na částku 110.000,-- Kč 

  6. ZM ukládá 
      b) RM připravit kriteria pro VŘ na funkci městského architekta 
 
9. 6. 2003  1. ZM schvaluje 

     a) vstup do DSO Orlice, smlouvu o jeho vytvoření a stanovy DSO Orlice        
     b) směrnici o náhradách cestovních výdajů zastupitelů města 
     c) úpravy rozpočtu města a příjem dotace 6,7 mil. Kč na rekonstrukci koupaliště, dotaci na           
     terénního sociálního asistenta ve výši 132.300,-- Kč a dotaci na regionální funkci knihovny ve  
     výši 286.000,-- Kč 
     d) uzavření smlouvy na úvěr ve výši 5 mil. Kč se splatností 4 let s KB a. s., vybranou na základě 
     VŘ dne 26. 5. 2003 při zachování nabídkových podmínek; úvěr bude použit na rekonstrukci  
     Koupaliště; tento úvěr bude bez zástavy 

 
Dotazy: 
 
Ing. Josef Stehlík - zda je dobře vyřadit bod 4e) ze 7. 4. 2003 o přechodné finanční výpomoci. Mělo by se to 
sledovat až do splacení. Možná se to ukáže zbytečné, ale pořád to trvá. 
 
Ing. Ivana Červinková -je to hrazeno na základě splátkového kalendáře, který je ve sledování. 
 
Ing. Josef Stehlík - po tomto vysvětlení nemám námitek. 

 
3) Různé 
a) akcie Krematorium Jaroměř 
Pan Ing. Jiří Bartoš uvedl bod Akcie Krematoria Jaroměř. Město je vlastníkem 900 ks akcií v nominální hodnotě 
1.000 kč za 1ks. Bylo by vhodné akcie převést ze zaknihovaných na akcie listinné. 
Město má toto projednat v ZM. Je to ku prospěchu věci. 
Druhým bodem je zvážení ZM eventuelního prodeje těchto akcií. Krematorium sice vykázalo v r. 2002 zisk ve výši 
přes 600.000,-- Kč, ale je jinak dlouhodobě ve ztrátě. Firma plánuje generální opravy 2 pecí, do 7 let nelze počítat 
s dividendami. Proto se uvažuje o prodeji. Pan Bartoš dostal za úkol zjistit kurz akcie na akciovém trhu. Záleží na 
ZM, jakou výši bude chtít, ale za 1000,-- kč, nebude možné akcii prodat. Reálná cena je 100,-- Kč/ks. Nechá to 
prověřit finančním výborem. Akcie by Město nabídlo jiným akcionářům nebo třetím osobám. 
 
Dotazy: 
 
Ing. Josef Stehlík - má se schválit především změna podoby akcií. Dotaz, zda zaknihované akcie jsou akcie 
neobchodovatelné. 
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Ing. Ivana Červinková – rozdíl mezi akciemi zaknihovanými a listinnými je ten, že zaknihovaná akcie nemá 
hmotnou podobu. Problém je, že s tiskem listinných cenných papírů jsou spojeny náklady. 
 
Ing. Jiří Bartoš - tyto akcie nejsou obchodovatelné, ale město platí poplatek za zaknihované akcie. To je důvod 
převedení do listinné podoby. 
 
Ing. Josef Stehlík - pokud by se s akciemi nemohlo obchodovat, neměli bychom schvalovat jejich změnu. 
 
Ing. Ivana Červinková - jedná se tam o schopnost společnosti přijít s cennými papíry na akciový trh. 
 
Mgr. Ji ří Němec – dotaz, zda to není zbytečný úkon. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - ty zaknihované akcie nejsou obchodovatelné v této podobě. 
 
Ing. Miluše Černohousová - nepamatuje si, že by minulý rok Město platilo něco za akcie. 
 
Jiří Karlí ček - může to být za celou společnost. 
 
Ing. Jiří Bartoš -  můžeme prodej stáhnout. Je to jen na zvážení. 
 
Ing. Ivana Červinková - v současné době nemáme informace o tom, zda je možné je prodat a zda by je někdo 
koupil. Ziskovost společnosti je problematická a ztráta z minulých let bude postupně hrazena mimo jiné z rezervního 
fondu. Měli bychom do budoucna uvažovat o prodeji akcií, ale ne hned. 
 
Ing. Josef Stehlík - doporučuje bod 1e) vyřadit z návrhu a doplnit usnesení dnešního jednání o „ZM ukládá“. 
 
Ing. Ivana Červinková - musí se rozhodnout o schválení změny akcií. 
 
Mgr. Ji ří Němec - dotaz na ceny. 
 
Ing. Ivana Červinková - jsou to náklady společnosti, které ale sníží zisk. 
 
Ing. Jiří Bartoš - v září by se měla konat další valná hromada, kde se to dál projedná. 
 
Ing. Josef Stehlík - musí to ZM schvalovat? 
 
Ing. Jiří Bartoš - bylo doporučeno to schválit. Každý akcionář se poté vyjádří, jak dopadla jednání zastupitelstev o 
změně akcií. Někde to schválit nemusí. 
 
Proběhla krátká nepřehledná diskuse. 
 
Eva Hejhalová – dotaz, od kterého roku máme akcie. 
 
Ing. Jiří Bartoš - asi 10 let. 
 
Mgr. Jarmila Kánská  - nic nebrání toto schválit, nic nás to nestojí. 
 
Ing. Jaroslava Blažková - do usnesení by se měl doplnit úkol či pověření. 
 
Ing. Josef Stehlík – bude se schvalovat prodej, ale nyní dát úkol finančního výboru. 
 
 
Proběhlo hlasování: 
Převod akcií ze zaknihovanných na listinné byl schválen.  (pro 13, proti 1, zdržel 0) 
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b) bezúplatný převod pozemků a budov z prostor bývalého vojenského lesa 
 
Ing. Jiří Bartoš  přednesl zprávu p. Havránka.  
Jedná se o vojenský prostor pod oblastí Mírov. Zjistilo se, že tyto pozemky jsou stále ve vlastnictví státních 
vojenských lesů. Je to 6 parcel a budovy. Město by chtělo žádat o převedení těchto pozemků. Budovy jsou ve 
špatném stavu. Je to velký prostor. Úkol – SMM spolu s právníkem.  
 
Mgr. Ji ří Němec – dotaz, zda se plánuje využití těch budov. 
 
Ing. Jiří Bartoš - mluvilo se o využití pro dílny. 
 
Ing. Ivana Červinková – společnost Městské lesy by s tímto majetkem hospodařila. 
 
Jiří Karlí ček - už se o převod žádalo před 5 lety, ale k převodu nedošlo. Bylo to zároveň s kasárny. 
 
Ing. Ivana Červinková - ZM má odsouhlasit bezúplatný převod těchto pozemků.   
 
Proběhlo hlasování: 
Bezúplatný převod pozemků a budov z prostor bývalého vojenského lesa byl schválen jednomyslně. 
 
c) informace o vstupu do svazku Orlice 
Ing. Ivana Červinková informovala o vstupu Města do dobrovolného svazku obcí Orlice. 
 
Členy svazku jsou obce: Kostelec nad Orlicí, Borovnice, Čestice, Doudleby nad Orlicí, Hřibiny – Ledská, Chleny, 
Kostelecké Horky, Krchleby, Olešnice u RK, Tutleky, Svídnice, Zdelov, Vrbice, Potštejn, Záměl 
 
Materiály (smlouva, stanovy) byly zastupitelstvem schváleny dne 9. 6. 2003 a nemění se. Na schůzi bylo nutné zvolit 
orgány svazku, předsedou byla zvolena starostka Ivana Červinková, výbor: Karel Urbanec (Borovnice), Petr 
Vondráček (Čestice), Jiří Kaplan (Doudleby nad Orlicí), Petr Dostál (Potštejn). 
Osobou pověřenou registrací se stala Ing. Ivana Červinková. Po registraci bude svazku přiděleno IČO, svazek si 
založí účet a bude se věnovat vlastní činnosti.  
Do 15. 8. 2003 proběhne výběrové řízení na externí firmu pro poradenskou činnost svazku.  
Možných činností je mnoho, ale prioritou je cestovní ruch a vybudování cyklotras. 
 
d) návrh prodeje nemovitostí – k prostudování 
Pan Ing. Karel Lepšík komentoval tento návrh, seznámil přítomné s navrženými budovami a jejich umístěním. Návrh 
je jen k prostudování. RM schválila pracovní komisi pro vytvoření návrhu majetku města určenému k odprodání, 
který je nyní zastupitelům předložen. 
 
Jiří Karlí ček – prodej těchto objektů by se musel uskutečnit na základě nějakých pravidel. 
Objekt sběrných surovin se nevyplatí prodat, Město dostává vysokou částku za nájem tohoto objektu. 
 
Ing. Josef Stehlík – na materiálu k prodání lesa je formulace: pro město by plynul zisk – ale je to zisk Městských 
lesů, získali by určitou částku, ale o zisk by nešlo. 
 
Ing. Ivana Červinková - to je na zvážení, je to věc další diskuse. 
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USNESENÍ 
 z mimořádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí 

konaného ve čtvrtek 17. července 2003 ve velké zasedací místnosti MÚ v Kostelci nad Orlicí 
 
 

ZASTUPITELSTVO MĚSTA 
 
 

1. Schvaluje: 
 
a) dodatek č. 2 ke smlouvě o sdružení investorů uzavřené dne 26. 2. 2002 mezi Městem Kostelec nad Orlicí a 
Bytovým družstvem Jungmannova ulice v Kostelci nad Orlicí za účelem výstavby 58 bj. v ul. K Tabulkám 
b) dohodu mezi Městem Kostelec nad Orlicí a Bytovým družstvem Jungmannova ulice v Kostelci nad Orlicí o 
podílovém spoluvlastnictví k bytovému domu č.p. 1448-1452 v ul. K Tabulkám 
c) vyřazení těchto splněných bodů usnesení ZM ze sledování:  

3. 2. 2003  4.  b) 
    5. 

7. 4. 2003   4.  a)  b)  c)  d)  e) f) 
    6.  b) 

9. 6. 2003   1.  a)  b)  c)  d) 
d) změnu podoby zaknihovaných akcií Krematoria a.s., Jaroměř na listinné 
e) bezúplatný převod historického majetku - pozemky č. parc. 3225/1 o výměře 1095622 m2, 3225/2 o výměře 57 
m2, 3225/3 o výměře 12 m2 , 3225/4 o výměře 10 m2, 3225/5 o výměře 7 m2, 3225/6 o výměře 15 m2 s budovami 
od Vojenských lesů a statků s.p., Praha 6, do majetku Města Kostelec nad Orlicí 
 
2. Bere na vědomí: 
 
a)  informaci o dostavbě bytového domu o 58 b.j.  
b)  informaci o založení Dobrovolného svazku obcí Orlice 
c)  přehled nemovitostí v majetku Města navrhovaných k prodeji (materiál k prostudování) 
d)  informaci o krocích ve věci Pobytového střediska Kostelec nad Orlicí 
e)  informaci o dostavbě bytových domů v ul. K Tabulkám 
 
3. ukládá: 
 
finančnímu výboru zjistit možnosti prodeje 900 ks akcií Krematoria Jaroměř, a. s. na finančním trhu a předložit je 
Zastupitelstvu města 
 
 
 
 
 
    místostarosta města                                           starostka města 
   Ing. Jiří Bartoš                                                                               Ing. Ivana Červinková 
 
 
 
Ověřovatelé:     Mgr. Božena Kuncová 

          
            Tomáš Špaček 

 
 
 
Zapsala: Jana Pešková – referentka kanceláře tajemnice 
V Kostelci nad Orlicí 26. 6. 2003 


